
Referat ektraordinært kretsstyremøtet 07. mai 2024
Google Meet, Teams og telefonkonferanse.

Hvem Innkalt informert Tilstede

KL Rune Haukedal (RH) X x
VKL Henrik Tønnesen (HT) X x
KS Jan Bjørnsrud (JB) X x
KS Ingeborg Stormoen Melø X MF
KS Adele Kristensen x MF
KS Petter Hessen Finholdt X x

KSEK/ØK Nina Dæhli (ND) X MF
Org/rådg. Hilde Haldorhamn X MF
Vara Anne Margrethe Himle,
Vara Vakant

*MF – meldt forfall
Referent: Henrik Tønnessen

Saker til behandling
Sak 27/2024 NM i speiding
Hva stiller kretsen med for speiderne?
Skal vi ha et teammøte for de som skal delta?
Det er ikke budsjettert med buss, da arrangementet er i "nærheten"

Vedtak:
- Det ble etter siste kretsting budsjettert med 40000 til NM.
Deltakeravgifter er på ca 21000 +/- lederavgifter på 400,- pr leder (2800) så totalt
rundt 30000,- i synlige utgifter pr nå.
- Kretsen setter opp et google-møte for de gruppene som skal delta og annonserer
dette ut til gruppene.
- Saken ferdigbehandles videre på kretsstyremøtet 21. mai

Sak 28/2024 Leikvinjar
- Gjennomgang av tilbudet fra Ivar og behovet for rask behandling for å nå målene for
ferdigstilling av årets prosjekt på Leikvinjar.
- Myndigheten til Leikvinjar-komiteen - Avklaring på komiteens rolle i slike saker
fremover.
- Behandling av kontakten med ØBK - Diskusjon om involvering av ØBK ved innkjøp
og beslutninger - Sammenligning med ØBKs eierandel og beslutningsmyndighet

Vedtak:
Samarbeidsavtalen mellom kretsene sier at Leikvinjarkomiteen skal fremlegge et
budsjett for kommende år som behandles på kretstinget. Det er alltid vanskelig å
budsjettere med tilskudd fra ulike tilskuddsordninger.
Driftsstyret / Leikvinjarkomiteen har et budsjett som blir vedtatt av kretsting og
rapporter gjennom regnskap til årsmøtet. Innenfor budsjett og bidrag fra stiftelser og



andre støtteorganisasjoner skal Leikvinjarkomiteen innenfor budsjettrammen fatte
vedtak for gjennomføring av ulike investeringstiltak på Leikvinjar.

Kretsstyret gir et innspill om at det har kommet inn et tilbud fra Fjordglas AS som er
44 600 lavere i tilbudet enn tilbudet fra Ivar Kylland og ber Leikvinjarkomiteen vurdere
vindusdelen av tilbudene opp mot hverandre.

Målet er at driften finansieres gjennom utleie.

Neste kretsstyremøte er 21. mai 2024


